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Vergadering: 05-07-2021 
Aanwezig :Peter Fennema, Bert Rotteveel, Willy Schipper, Jeroen Koomen ,Cees Rutsen, Ron  
Veltkamp, Aad Kramer. Annemarie Jong, Joke Pannekeet, Bianca Harlaar.  
Afwezig: met af bericht. Peter Vlam (VVD) Guido Schipper Gebiedscoördinator Tineke Koch 
Gasten: Harry Piket (PvdA) Marga Mulder,( seniorenpartij) Truus Cooper-Limmen (seniorenpartij) 
Joke Kruit Wethouder gem. Schagen . 
 

1. Opening : Bert opent deze vergadering om 20.00 uur. 
2. Mededelingen:  Er wordt een voorstel  rondje gedaan Mw. Kruit meldt dat zij om 21.00 uur 

de vergadering zal verlaten.  
3. Notulen vorige vergadering d.d. 31-05-2021: Deze worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 
4 To do list n.a.v. Notulen d.d. 31-05-2021: Willy zal nog naar de klok informeren bij Jan 

Dekker, Jeroen zal zijn taken de komende weken gaan doen. Verder zijn alle zaken 
afgehandeld.  

5.   Ingekomen en uitgaande post : Ingekomen: 

 Uitnodiging vergadering fietsersbond. (geen actie nodig)  

 Verslag Veldbezoek. Willy zal mail beantwoorden en opmerkingen over adres 
Gymzaal en fietspad meenemen.  

 Verslag bijeenkomst zonnepanelen op grote daken. Peter heeft deze online 
bijgewoond.  

 Bericht uit de Buurt. Verleende omgevingsvergunning voor app 1 tm 20 
Burgerweg 9 omzetting tot permanente bewoning. Er is bezwaar tegen 
gemaakt.  

 Dorpswerk Noord Holland actie plan gemeente raadsverkiezingen.  

 Gereed melding Fixi melding steen geplaatst bij straat juwelen Burgerweg .  

 Dorpsraad Callantsoog heeft vragen over onze dorpsraad en contact met de 
gemeente. Willy heeft de vragen beantwoord. Ze komen na de zomer een 
keer kennis maken.  

Uitgaand: 

 Mail naar Dorpsbelang Oude Sluis en Dorpsraad Dirkshorn over 
peiling bewoners. Oude Sluis heeft gereageerd en neemt het mee in 
hun vergadering 

 Mail naar Dorpsraad Sint Maartensbrug om een keer kennis met 
elkaar te maken. Wordt in hun vergadering besproken. 

6. Financiële stand van zaken: .Peter heeft weer een tussen tijds financieel verslag gemaakt. 
Geen bijzonderheden of vragen. 

7.  Bestuur vacatures: Voorzitter: Annemarie wil als zij besluit lid te worden van de DR wel 
voorzitter zijn. Ron Veltkamp wil de gewone secretariaat taken van Willy overnemen. 

 Vóór 1 augustus aan Willy laten weten of Bianca, Annemarie en Joke, willen deelnemen aan 
de Dorpsraad. Joke geeft aan dat als zij  gaat toetreden zij wel notulist wil zijn maar ook mee 
wil  discussiëren en beslissen. Peter blijft penningmeester met als extra taak de 
ontwikkelingen rondom RES en daarover rapporteren.  
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8.  Taakverdeling onder de leden: Dit punt wordt door geschoven naar de extra vergadering van 
02-08-2021. Willy zal nogmaals de lijst met taken aan een ieder verzenden.  

 Ook de redactie van de Brugpraat uitnodigen voor vergaderingen. 
9. Wateroverlast en HHHNK uitnodigen voor jaarvergadering 22-11-2021: Er wordt 

afgesproken om HHNK uit te nodigen om te spreken over het waterbeheer beleid van o.a. de 
Grote Sloot en een evaluatie van de ontstane situatie in het weekend van 18 juni 2021. Willy 
gaat dit doen.  

10. Eindrapportage veiligheid N9 N250 N199. Willy heeft deze gelezen en de omleiding achter 
de dorpen Burgervlotbrug en Sint Maartensvlotbrug wordt genoemd maar heeft geen 
prioriteit. Verder geen maatregelen in onze omgeving.  Wel hebben we gesproken over een 
te bedienen stoplicht bij het Zebrapad bij de vlotbrug. Want oversteken is daar echt levens 
gevaarlijk er wordt nauwelijks gestopt en ook voor schoolkinderen die nog wat kleiner zijn is 
het levens gevaarlijk. Afgesproken is een brief te zenden naar Rijkswaterstaat en een afschrift 
aan de gemeente te sturen. Willy zal dit doen.  

11. Verzoek ECB om een duit in het zakje te doen. Er is afgesproken om een bedrag van € 250.= 
hiervoor beschikbaar te stellen. Willy zal het Irene/ECB laten weten. 

12. Omgevingsvisie: Deze ligt vanaf 5 juli ter inzage voor 6 weken .uiterste termijn 14 augustus 
2021. Graag allemaal doornemen en voor 1 augustus reageren zodat de Dorpsraad 
zienswijzen kan inbrengen indien nodig. Ook de MER maakt hier deel van uit. 

13. Hoe gaan we alle bewoners betrekken bij ons werk? Om zoveel mogelijk bewoners bij ons 
werk te betrekken zullen we in een brief en Brugpraat aandacht vragen voor de faceboek 
pagina van de Dorpsraad. Daarin zal dan staan dat de dorpsraad op die manier de mening 
van haar inwoners wil peilen en horen. Jeroen zal een stuk schrijven voor  in de Brugpraat.  

 Voor de enquête m.b.t. het terrein van Oldskoel zullen we niet samenwerken met de 
gemeente maar er zelf een uitzetten. Inlever adres Ron ?  

14. Participatie RES 2.0: RES 1.0 is vastgesteld. Geen zoek gebieden  voor windmolens in onze 
buurt. Peter heeft zich opgegeven als  participant voor RES 2.0 

15. Huisvesting Buitenlandse werknemers: De gebieden waar huisvesting voor buitenlandse 
werknemers kan komen is bekend. In onze regio zijn dat de zuidzijde van Warmenhuizen en 
tussen Warmenhuizen en Tuitjenhorn in. Ook aan de Oostzijde van Schagen. 

16. CPO : Deze zijn nog steeds in overleg met de gemeente  loopt nog steeds wat stroef. 
 Plan Irene Kramer: Irene wil als de plannen wat concreter worden een presentatie komen 

geven in de Dorpsraad. De Dorpsraad hoopt wel dat het CPO snel zal worden gerealiseerd en 
geen vertraging oploopt door dit plan.  

 Fiets op Laadpunt: Peter en Cees hebben samen met de gemeente gekeken naar de meest 
ideale plek voor de laadpaal voor fietsen op zonnepanelen. Alleen de plek waar ze op 
uitkwamen ligt vol met kabels dus daar kan /mag hij niet staan. Als alternatief opperde de 
gemeente het Plein bij “Mooi an zitten”. Maar die heeft zelf een oplaadpunt. Gelukkig was de 
offerte nog niet getekend. Ook is onduidelijk hoe lang het geld van het zonneparkfonds 
beschikbaar blijft. Willy zal bij Rob informeren naar de mogelijkheden om daar ook andere 
fietsen op te laden.  

 Zebrapad Rijksweg: zie punt 10. 
 Parkeerdruk Zwanenplein: Onder de bewoners van het Zwanenplein is onrust ontstaan over 

de parkeer druk. Er zijn 52 woningen op het Zwanenplein en 57 auto’s maar daarnaast 
parkeren de gasten van Mooi an Zitten daar en parkeren soms niet zo sociaal. Er wordt 
gedreigd om auto’s vast te zetten. Er is door de DR geïnformeerd bij de gemeente wat de 
veranderingen op het parkeer terrein bij Mooi an zitten zouden inhouden.  Waarschijnlijk 
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betreft het nieuwe belijning. Nu heeft Rob toestemming om het terras uit te breiden i.v.m. 
Corona. Aandacht blijven houden voor der situatie daar.  

17. Rondvraag : Jeroen vraagt naar een extra vergadering met de punten : Reactie op de 
Omgevingsvisie , Taakverdeling, en enquête Oldskoel terrein. Afgesproken is om dat op 2 
augustus te doen met alleen de DR. Ook vraagt Jeroen nog of de conflicterende belangen in 
de Stichtingsakte of Huishoudelijk Reglement zijn opgenomen. Dit is niet het geval. Willy zal 
contact zoeken met het notaris kantoor.  

 Harry Piket zal 6 september niet aanwezig zijn.  
 Aad: noemt het plan van een wandelpad achter Welgelegen langs naar de kerk. Volgens 

Peter is dit uit het plan van Welgelegen geschrapt. Ook had Aad gehoord dat er op het veld 
achter Oldskoel een natuur begraafplaats zou kunnen komen. Bert is lid van het kerkbestuur 
maar heeft daar nog niets van vernomen. De kerk wil het terrein evt. verkopen voor woning 
bouw of Tiny Houses.  

 De bloemenpluktuin gaat het niet worden dit jaar. Het was te nat zodat de zaden niet konden 
ontkiemen. Het terrein ligt ook erg laag. De fruitpluktuin draagt wel wat vruchten.  

 Bert: vraagt waarom  de strook naast de school tussen school en hek niet wordt gemaaid. 
Ook wordt Oostkant naar het kleine slootje niet gemaaid. Dat ontsiert de mooie school.  

 Willy zal dit doorspelen naar Guido zodat het evt.  in het maaiplan kan worden opgenomen.  
 Ook bedankt hij Willy voor haar inzet van de afgelopen jaren. Zij heeft het graag gedaan en 

wenst Ron succes !  
18. Sluiting :Bert sluit deze vergadering om 22.25 uur met een dank voor de inbreng en  wel thuis 

voor een ieder . 
 
Volgende vergadering 2 augustus en 6 september.  
 
 

 
 
 
 
 
 


